
ZÁPIS Z VALNÉ HROMADY SCHČMBK ČR z. s. 

17. 3. 2024 STAŘEČ 

 

1. Zahájení, přivítání hostů  

 

- předseda Josef Pernička zahájil valnou hromadu,vedením schůze pověřil Ing. Matyšovou  

- pozvaných 37 členů, přítomných 34 = 91, 89 % = VH je usnášeníschopná 

- Ing. Matyšová seznámila přítomné s programem valné hromady 

- do programu zařazen navíc bod o schválení zvýšení členského příspěvku na rok 2025 

- Ing. Matyšová vyzvala přítomné k odsouhlasení programu – odsouhlaseno! 

 

2. Volba předsedajícího, mandátové, volební a návrhové komise 

předsedající – Ing. Matyšová Eva 

mandátová komise – Svoboda Rostislav, Neklapilová Marta 

návrhová komise – Ing. Holčapek Josef, Klucká Pavlína 

volební komise – Dobeš Josef, Mášová Simona 

zapisovatel – Klucká Pavlína 

ověřovatel – Ing. Holčapek Josef 

Všichni odsouhlaseni! 

 

 

3. Zhodnocení činnosti za rok 2023 plán práce na rok 2024 

- zprávu přednesl předseda Josef Pernička 

 

Školení vedoucích plemenných stanic 

Přehlídky plemenných hřebců 

Chovatelský den Jihlava – dobré prostředí, zdárná akce 

Náchod-Běloves – přehlídky plemenných koní, zápřeže 

Den koní v Třebíčí – přehlídky, memoriál L. Svobody 

Jarní třídění chladnokrevných hřebečků 

Moravský šampionát - hezké prostředí, ale malý zájem diváků 

Koně v akci – poslední 25. ročník, tříleté klisny, klisny s hříbaty 

60tidenní test v Tlumačově - hřebec 60/927 Bron nebyl zařazen do chovu, nesplnil míry, 

nesplňuje chovný cíl Svazu 

 

Cena 60tidenního testu, - proběhlo jednání s vedením ZH Písek, slíbeno že vykoupí o 

jednoho hřebečka navíc, stejnětak v Tlumačově. V květnu 2024 proběhne jednání 

s vedením ZH Tlumačov o koncepci 60tidenního testu hřebců. 

 

 

 



Plán práce na 2024 

- výstavy a přehlídky plemenných hřebců 

- výkonnostní zkoušky klisen a hřebců 

- závody chladnokrevných koní 

- jarní a podzimní třídění hřebečků, 60tidenní test hřebců 

- šampionát 16. – 17. 8. 2024 Olomouc (Pardubice už ne) 

 

 

4. Zpráva o hospodaření za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

- zprávu zpracovala a přednesla Klucká P. – finanční uzávěrka 2023, návrh rozpočtu 2024 

 

5. Schválení zvýšení příspěvku od 2025 z 500 Kč na 800 Kč - odsouhlaseno!!! 

 

6. Volba delegátů na VH ASCHK ČR 

- zvoleni byli všichni členové předsednictva + Ing. Ročeň 

- schválení Ing. Evy Matyšové za paní Lenku Ryšavou, která končí funkci v předsednictvu 

  na oblasti Čechy II - zdržel se 1, ostatní souhlasili! 

 

7. Zpráva kontrolní komise – Jiří Diviš (předseda) 

 

- komise pracovala ve složení Diviš Jiří, Sidimák Petr, Svoboda Rostislav 

- přítomen byl i pokladník Klucká P. 

- předseda kontrolní komise Diviš Jiří přečetl zprávu kontrolní komise 

- v uplynulém roce 2023 kontrolní komise neshledala žádné závady, nepřijala stížnosti 

 

8. Diskuze 

Ing. Ročeň – Uhříněves, MZe škrty v dotacích, odběr hřebce 60/927 Bron - vyjádření komise 

umístit na web - RPK nepotvrdila potřebu uchovnit tohoto hřebce. Otevření spolupráce s hřebčinci. 

Jiří Šupita – pálení a čipování koní, povinnosti čipování hříbat a odběr cibulek z hřívy??? 

Rostislav Svoboda – odběr cibulek hříbatům nebo tříletým klisnám??? Otázka financí, projednat 

na ASCHK, čipování povinné, pálení dobrovolné. 

Jiří Šupita – rovné podmínky pro všechny 6-ti leté hřebce při zkouškách, místo konání, komise,… 

Ing. Ročeň – je potřeba řídit se zákony a Stanovami Svazu, jednotná evidence (dokumenty, vzory  

písemností) pro zápisy a konání zkoušek, veterina,… 

 

 



 

Josef Pernička – nutné proškolení členů RPK, vyzvat RPK ke konání odborné zkoušky na 

posuzování koní (pořádá Jana Nováková 6. 4. 2024 v Tlumačově) 

Jiří Diviš – informoval o službách poskytovaných v chovu Dvorka 

Jiří Šupita – zjistit, co by obnášelo vydat ročenku Svazu (peníze, fotky, elektronická podoba) 

 

Návrh a schválení usnesení z VH SCHČMBK ČR z. s. 

1. VH bere na vědomí 

- zprávu předsedy Svazu za uplynulé období roku 2023 

2. VH schvaluje 

- volbu předsedajícího, mandátové, návrhové a volební komise 

- volbu zapisovatele a ověřovatele zápisu 

- plán práce na rok 2024 

- zprávu o hospodaření za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

- zprávu kontrolní komise 

- výsledek doplňovací volby do předsednictva oblasti Čechy II – Ing. Evu Matyšovou 

- zvýšení členského příspěvku z 500,- Kč na 800,- Kč od roku 2025 

- volbu delegátů na valnou hromadu ASCHK ČR, z. s. 

- označování nově narozených hříbat čipováním, výžehy jsou dobrovolné 

3. VH ukládá předsednictvu a RPK 

- projednat rovné podmínky pro konání zkoušek 6tiletých plemenných hřebců 

- vyzvat RPK ke konání odborné zkoušky v Tlumačově dne 6. 4. 2024 

- projednat vytvoření ročenky SCHČMBK ČR, z. s. 

 

Usnesení z VH konané 17.3.2024 ve Starči bylo schválení všemi hlasy! 

 

9. Závěr 

Předseda Svazu poděkoval členům a hostům za účast, spolupráci a rozloučil se s přítomnými. 

Valná hromada byla ukončena ve 12:00 hodin. 

 

Zapsala - Klucká Pavlína 

Ověřil - Ing. Holčapek Josef 

Za SCHČMBK ČR, z. s. – Pernička Josef 


